
  

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde  

Deltagere: Skolebestyrelsen  
Sted: Personalerummet  
Mødeleder: Henriette  
Dato og tid: 9. oktober  kl. 17.30 – 20.00  
Deltagere (fremmødt):  
Referent: TS  
  
  Emne (og 

ansvarlig)  
Hvad skal vi 
udrette?   
  

Forbered
else til 
punktet  

Proces
  

Afsa
t tid  

Referat fra punktet  

1   Velkomst   
Godkendelse af 
dagsorden og referat  

Forperson 
byder 
velkommen 
til alle  

    5 
min  

 Godkendt 

2  Velkomst elevråd - 

præsentationsrunde 
      10 

min  
Rasmus fra 9. er valgt som 
formand, Martina fra 9. er 
valgt som næstforperson. 
Begge er fraværende til 
mødet. 

3  Nyt fra elever, 
medarbejdere, 
ledelse, SFO- 
forældreråd og 
forperson  

 Orientering     30 
min  

Medarbejdere: 
Indskoling: 
Der er trang plads inde og ude 
og særligt nu hvor vejret kan 
være dårligt, bliver det svært.  
Der er en del støj indenfor og 
nogle børn, der holder sig for 
ørerne. 
Udskoling: Travl periode, 
snart projektopgave, 
international uge, resultater 
fra nationale overgangstests 
mm. 
 
Ledelsen: 
Spejlet der er kommet op i 
pigesalen bliver taget ned og i 
stedet sættes et mindre spejl 
op. 
Der er ansat en ny lærer efter 
Mark. Hun hedder Houda og 
har matematik, HOD og 



naturfag. Indtil Houda starter 
er der en vikar sat på. 
Dialogmødet på torsdag om 
digital dannelse er aflyst på 
grund af for få tilmeldte. Der 
er overvejelser om at 5. og 6. 
årgang inviteres med i foråret, 
hvor indskolingen har 
dialogmøde om samme emne. 
Dialogmødet foreslås flyttet til 
4. april – lige efter påske. 
Der er valgt nye medlemmer 
til SFO-forældrerådet. Der er 
nu 6 medlemmer – 4 nye og 2 
gengangere. Brian er fortsat 
forperson. 
 
Der laves fælles mellem 
skolebestyrelse og SFO-råd et 
legepladsmøde. Der er 
deltagelse af SFO-råd og 
bestyrelse. Invitationen 
sendes til Ture, der 
videreformidler til 
børnehaverne. Jeanni 
kontakter Brian. 
 
De ukrainske familier er 
udfordrede af mobning mod 
dem fra blandt andet Syriske 
flygtninge. Der har været 
afholdt et møde med blandt 
andet Gadeplan, så familierne 
kan få hjælp og opleve 
tryghed. 
 
Forpersonen 
Der er landsmøde i Nyborg, 
hvor Henriette deltager. 
Henriette deltager i dialog 
med Børn og unge-udvalget 
om trivsel. 
Der er 
forældreforeningsmedlemmer
, der deltager i møde på 
Christiansborg med blandt 
andre Mette Frederiksen. Her 



kan repræsentanterne komme 
med ønsker til en ny 
skolereform. Cecilie er med 
fra Aarhus. 
Der skal vælges ny bestyrelse 
til Ung i Aarhus Øst, efter den 
nye organisering. Henriette 
stiller op. 
 
  

4  Orientering byggeri  Orientering     10 
min  

Næste byggefase er 
midterlokalerne på 1. og 2. sal. 
Fasen varer fra omkring uge 
42 til juleferien. 
Der udskiftes løbende vinduer 
i kælderplanet. Vinduerne i 
madlavning skiftes i uge 42. 

5  Princip for 

meddelelsesbog – 

opfølgning fra 

lærermøde 

      10 
min  

Udsættes. Vi har fået en 
melding om at vi hellere skal 
gøre det rigtigt end hurtigt. 
Udkast til princippet har 
været på lærermøde og der er 
kommet mange inputs. TK 
samler dem og præsenterer 
på næste møde. 

6  Orientering ny 

skoleleder status 
 Orientering     5 

min  
Status er at Trine efter en 

ansættelsesproces er blevet 

udpeget som ny skoleleder. Der 

var gode kandidater og gode 

samtaler. Der var 

skolebestyrelsesrepræsentanter 

med i hele processen. Stort 

tillykke. 

7  Spisning       20 
min  

  

8 Budgetgennemgang  Orientering     20 

min 
Helle præsenterer 
Skolens samlede budget for 
dette skoleår er på 34,7 
millioner kroner. 
Vi sparer penge på Prebens 
løn. Vi forventer at bruge 
omkring 1 million på nye 
skolemøbler. 
Der er en stigning af antallet 
af specialklasselever som 
skolen betaler til. Økonomien 
er sund. 



SFO-budgettet lyder på 5,8 
millioner kr. 
Begge budgetter ser ud til at 
balancere stort set. 

9 Madordning   Leverandør 
gået konkurs 
– drøftelse ny 
plan 

    10 

min 
Der er kommet en ny 
leverandør. Deres menutilbud 
sendes ud til bestyrelsen og 
man kan komme med 
bemærkninger til TK. Kan der 
laves noget, hvor man tænker 
på tværs af skoler eller 
indenfor den nye klynge, så 
der kan laves noget godt, som 
er billigt.  
Det kunne være et ønske at 
man fra politisk hold sikrer at  
alle har råd til at købe mad 
regelmæssigt.  

10 Evaluering af 

forældremøder 
Drøftelse    10 

min 
Gode oplevelser på 
forældremøderne. Godt med 
både en fællesdel og en 
klasseopdelt del. Fint med 
fælles præsentation af ledelse, 
bestyrelse, SFO-råd. 
En oplevelse af at der kan 
mangle noget dynamik på 
forældremøderne, når der 
ikke er konfirmation eller lejr 
på dagsordenen. En 
dagsorden kan laves mellem 
klasseråd og lærere. 
Det er rart at høre om de 
faglige forløb, der skal 
arbejdes med igennem årene.  
Det overvejes at lave en aften 
for klasserådene med 
bestyrelsen om det arbejde 
der kan og skal laves i råd og 
bestyrelse. 
Forslag om at man kan have 
årgangstænkningen med i 
fællesdelen. 

11 Heldagsmødet d. 10. 

november 
Drøftelse   10 

min 
Trine og Henriette kontakter 
Brian i forhold til dagsorden 
for dagen. 

12 Ny udskolingsleder    10 

min 
Vi har bedt samme konsulent 
som deltog i ansættelse af 



skoleleder om at hjælpe os i 
processen. Der skal laves et 
stillingsopslag af TK. 
Konsulenten deltager i selve 
ansættelsesfasen fra d. 29. 11. 
(14-15.30) i forhold til 
udvælgelse og spørgeguide. 

1. samtalerunde er 6. dec. 
(12.30-17.30) 

2. Samtalerunde 19. dec. 
(12.30-17.30) 

Forventet tiltrædelse 1. 
februar. 
Henriette deltager for 
skolebestyrelsen. Der er 
mulighed for at én mere kan 
deltage. Giv besked til Trine 
hvis en forældrerepræsentant 
fra bestyrelsen ønsker 
deltagelse. 

13
  

Evt.        10 
min  

Der er lavet en ny procedure 
for egenbetaling af 
reparationer og bortkomst 
ved uagtsomhed eller 
hærværk. 
Der er en egenbetaling, hvis 
der er uagtsomhed eller 
overlagt ødelæggelse. 
Er Chromebooken 
bortkommet betales nyprisen 
på 3125 kr. 
Ved reparation efter hærværk 
eller uagtsomhed bliver 
prisen den egentlige 
reparationspris i prislejet 
mellem 1000 og 2500 kr. 
Anbefales af bestyrelsen at vi 
ikke gør meget ud af 
annoncering af den nye 
procedure og at vi ikke gør et 
stort nummer ud af det. 

  
  

  
  
 


